
P R O T O K Ó Ł  Nr XLV/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 września 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 11.15  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 11
Radni nieobecni - 3
Radni nieobecni - Nadzieja Jakubczyk

   Krzysztof Kijański
   Grzegorz Żmijewski.

    

Adn. pkt 1. Otwarcia XLV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  Powitał Burmistrza, radnych
oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Sprawozdanie  z  działalności  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej
sp. z o. o. w Miłomłynie za 2021 r. i pierwszą połowę 2022 r.

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku.
6. Przyjęcie  informacji  o  stanie  realizacji  zadań oświatowych za rok  szkolny

2021/2022,  w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminu  w  szkołach
prowadzonych przez Gminę Miłomłyn.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (dz. nr 138/78).
8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (dz. nr 382).
9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (dz. nr 100/3).
10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (dz. nr 100/1).
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie

bezprzetargowym umów dzierżaw nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miłomłyn.
13. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie

pasa drogowego dróg publicznych będących w zarządzie Burmistrza Miasta
i Gminy Miłomłyn na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,
utrzymaniem i ochroną dróg.
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14. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Regulaminu
określającego  tryb  i  kryteria  przyznawania  nagród  dla  nauczycieli  ze
specjalnego  funduszu  nagród  za  ich  osiągnięcia  dydaktyczno-
wychowawcze.

15. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu
określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe  warunki  przyznawania
nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego
i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników
wynagradzania wynikających ze stosunku pracy, szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe
i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2022 r.

18. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
19. Wolne wnioski i informacje.
20. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zaproponował
rozszerzenie  porządku  obrad  o  punkt  „Wybór  Wiceprzewodniczącego  Rady
Miejskiej  w  Miłomłynie”. Ponadto  poinformował,  że  poza  przedstawionym
porządkiem  obrad  radnym  przedłożono  kilka  dodatkowych  projektów  uchwał.
W związku z tym zgłosił  następujące wnioski formalne o rozszerzenie porządku
obrad: 

1) o punkt 7. „Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Miłomłynie”,

2) o  punkt  8.  „Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Miłomłynie”,

3) o  punkt  9.  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego
w  ramach  przewozów  autobusowych  o  charakterze  użyteczności
publicznej”,

4) o punkt 10. „Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia cen maksymalnych za
usługi  przewozowe  w  publicznym  transporcie  zbiorowym  o  charakterze
użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich na terenie
Gminy Miłomłyn oraz  w sprawie  określenia  sposobu ustalenia  wysokości
opłat  dodatkowych  i  opłaty  manipulacyjnej  za  usługi  przewozowe
w  publicznym  transporcie  zbiorowym  o  charakterze  użyteczności
publicznej  w  gminnych  przewozach  pasażerskich  na  terenie  Gminy
Miłomłyn”,
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5) o punkt 11. „Podjęcie uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do
korzystania z bezpłatnych i ulgowych przejazdów wykonywanych gminnym
transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Miłomłyn”,

6) o punkt 12.  „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  obrębach
geodezyjnych: Malinnik i Wólka Majdańska - „Mazurskie Wrota”.

Do zgłoszonych wniosków formalnych nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
zgłoszone wnioski formalne kolejno pod głosowanie.

Ze względu na błąd w programie do przeprowadzania głosowań imiennych
dot.  głosowania  nad  wnioskiem  formalnym  o  rozszerzenie  porządku  obrad
o  punkt  7.  „Wybór  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie”.
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy.

Po  przerwie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ponownie  przystąpił  do
przegłosowania wniosków formalnych. 

1) „Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o
punkt  7.  „Wybór  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie”
głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  formalny  został  przyjęty
jednogłośnie.

2) „Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o
punkt 8. „Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej w Miłomłynie” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  formalny  został  przyjęty
jednogłośnie.
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3) „Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  o  rozszerzenie  porządku  obrad
o  punkt  9.  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego
w  ramach  przewozów  autobusowych  o  charakterze  użyteczności
publicznej” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 5 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  formalny  został  przyjęty
jednogłośnie.

4) „Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  o  rozszerzenie  porządku  obrad
o punkt 10. „Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia cen maksymalnych za
usługi  przewozowe  w  publicznym  transporcie  zbiorowym  o  charakterze
użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich na terenie
Gminy Miłomłyn oraz  w sprawie  określenia  sposobu ustalenia  wysokości
opłat  dodatkowych  i  opłaty  manipulacyjnej  za  usługi  przewozowe
w  publicznym  transporcie  zbiorowym  o  charakterze  użyteczności
publicznej  w  gminnych  przewozach  pasażerskich  na  terenie  Gminy
Miłomłyn” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 6 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  formalny  został  przyjęty
jednogłośnie.

5) „Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  o  rozszerzenie  porządku  obrad
o punkt 11. „Podjęcie uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do
korzystania z bezpłatnych i ulgowych przejazdów wykonywanych gminnym
transportem  zbiorowym,  którego  organizatorem  jest  Gmina  Miłomłyn”
głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  formalny  został  przyjęty
jednogłośnie.

6) „Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  o  rozszerzenie  porządku  obrad
o punkt 12.  „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  obrębach
geodezyjnych: Malinnik i Wólka Majdańska - „Mazurskie Wrota” głosowało
11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  formalny  został  przyjęty
jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że rozszerzenie porządku obrad
o przyjęte wnioski następuje po punktach dotyczących przedstawienia informacji,
a przed zaplanowanymi w porządku obrad uchwałami.  Kolejne punkty porządku
obrad zostaną odpowiednio przenumerowane. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zaproponował
przejście do rozszerzonego porządku obrad.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
protokołu  był  dostępny  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  na  sesji.
W związku z tym radni mogli zapoznać się z jego treścią.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  imienne wniosek
o przyjęcie protokołu.    

„Za”  przyjęciem protokołu głosowało 11  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało
się” 0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.
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Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
 

Informacja wg załącznika
Nr 10 do protokołu Nr XLV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 4. Sprawozdanie  z  działalności  Przedsiębiorstwa  Gospodarki
Komunalnej Sp. z o. o. w Miłomłynie za 2021 r. i pierwszą połowę 2022 r.

Sprawozdanie  z  działalności  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej
Sp.  z  o.  o.  w  Miłomłynie  za  2021  r.  w  oparciu  o  bilans   sporządzony  na  dzień
31.12.2021  r.  i  rachunek  zysków  i  strat  za  okres  od  1.01.2021  r.  do  31.12.2021  r.
przedstawił Prezes PGK Sp. z o. o. w Miłomłynie, Pan Cezary Pec.

Sprawozdanie wg załącznika
Nr 11 do protokołu Nr XLV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedłożonego sprawozdania nie zgłoszono pytań.

Następnie Prezes PGK Sp. z o. o. w Miłomłynie, Pan Cezary Pec przedstawił
i omówił sprawozdanie z działalności PGK Sp. z o. o. za pierwszą połowę 2022 r.
w  oparciu  o  rachunek  zysków  i  strat  sporządzony  za  okres  1.01.2022  r.
do 30.06.2022r.

Sprawozdanie wg załącznika
Nr 12 do protokołu Nr XLV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Ponadto  Prezes  PGK  Sp.  z  o.  o.,  Pan  Cezary  Pec  poinformował,
że na  działalność  spółki  ma  wpływ cena  dostarczanej  do  odbiorców  wody
i odbieranych ścieków. Nie pokrywa ona wydatków spółki, gdyż znacznie wzrosły
koszty, a ceny były ustalone wcześniej przez regulatora, czyli przez Wody Polskie.
W związku z tym, by nie pogłębiać straty, na początku tego roku spółka wystąpiła
do  Wód  Polskich  o  skrócenie  obowiązującej  taryfy  i  zatwierdzenie  nowej.
Wody Polskie uznały, że są podstawy do skrócenia taryfy. Jednak nie zatwierdziły
nowych  taryf.  Przewlekłość  postępowania  ma  znaczenie,  bo  spółka  składała
wniosek do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku na początku
kwietnia br.,  który rozstrzygnięto dopiero 20 lipca br.  decyzją odmowną. Spółka
odwołała się od tej decyzji  do nadrzędnej instytucji,  czyli  Prezesa Wód Polskich
w Warszawie  w sierpniu  br.  W dniu wczorajszym Spółka otrzymała odpowiedź
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z  Warszawy,  że  z  uwagi  na  potrzebę  wnikliwego  rozpatrzenia,  termin
rozstrzygnięcia  został  przesunięty  do  23  października  br. Prezes  spółki  dodał,
że taryfy są ustalane na 3 lata. Na początku tego roku spółka była w drugim roku
stosowania  taryfy,  gdyż  okres  stosowania  taryfy  nie  pokrywa  się  z  rokiem
kalendarzowym, zmiana taryfy  następuje od 1  września.  W związku z wcześniej
zatwierdzoną taryfą spółka ma prawo od 1.09. pobierać za wodę więcej o 1 grosz,
a  za  ścieki  o  2  grosze.  Cena  abonamentu pozostała  na  tym samym poziomie.
Na pewno ten rok spółka zakończy stratą, tylko kwestia jak dużą.  

Radna  Joanna  Karabinowska  przypomniała,  że  w  ubiegłym  roku
występowały  długie  przerwy  w  dostawie  prądu,  dlatego  nie  pracowały  ujęcia
wody,  przepompownie  ścieków  i  występowała  przerwa  w  dostawie  wody.
W związku z tym zapytała, czy spółka zabezpieczyła ujęcia wody i przepompownie
w  agregaty,  by  uniknąć  w  przyszłości  takich  sytuacji.  Dodała,  że  wówczas
przekazano kurnikarzom informację, że sami sobie muszą zabezpieczyć wodę na
czas przerwy w dostawie wody z wodociągu.

Prezes Zarządu PGK Sp. z  o. o., Pan Cezary Pec poinformował, że jeśli chodzi
o  zastępcze źródła  energii,  to  spółka dysponuje  agregatem prądotwórczym na
oczyszczalni ścieków. Kilku godzinna przerwa w dostawie prądu na oczyszczalni,
czyli brak napowietrzania może spowodować obumarcie osadu czynnego i wtedy
ścieki  nie  będą  oczyszczane.  W  związku  z  tym  przy  modernizacji  oczyszczalni
został  zamontowany  agregat  prądotwórczy,  który  zabezpiecza  brak  prądu.
Jeśli  chodzi  o  ujęcia  wody,  to  żadne  z  nich  nie  ma  swojego  agregatu
prądotwórczego. W tym roku Spółka wystąpi z wnioskiem do budżetu na 2023 r.
o zabezpieczenie środków na zakup jednego agregatu przewoźnego, który będzie
mógł obsługiwać wszystkie cztery ujęcia wody. Jeśli chodzi o przepompownie to
takiej możliwości w ogóle nie ma. Nie ma nawet możliwości podłączenia agregatu.

Radny Marek Grzęda nawiązując do nie najlepszej sytuacji  spółki  zapytał,
jakie  działania  należałoby  podjąć  przez  spółkę,  by  nie  pogłębiać  deficytu.
Dodał,  że  zgodnie  z  Kodeksem  spółek  handlowych pogłębienie  deficytu może
doprowadzić  do  ogłoszenia  upadłości  spółki  chyba,  że  zostanie  ona
dokapitalizowana.

Prezes Zarządu PGK Sp. z  o. o. Pan Cezary Pec potwierdził, że w Kodeksie
spółek handlowych jest zapis, że jeżeli strata przekroczy połowę kapitału, to wtedy
Zarząd  jest  zobowiązany  do  zwołania  zgromadzenia  wspólników,  na  którym
wspólnicy podejmują decyzję, czy dokapitalizują spółkę, czy ją rozwiążą. Stwierdził,
że nie ma szans,  by spółka wyszła z tej  straty,  raczej  będzie się ona pogłębiać.
Ma nadzieję, że nie dojdzie do takiej sytuacji, że będzie aż taka strata, by trzeba
było  podejmować  taką  decyzję.  Natomiast  możliwości  są  bardzo nikłe.  Tak  jak
powiedział  strata  jest  na  działalności  podstawowej,  a  o  cenach wody  decydują
Wody Polskie.  Na  dostawie  wody  spółka  nie  ma takich strat,  największe straty
są  na  odbiorze  ścieków.  Spółka  próbuje  zniwelować  straty  inną  działalnością.
Jednak możliwości są ograniczone. Następnie przedstawił wysokość zysków/strat
za okres 6 miesięcy w rozbiciu na poszczególne rodzaje działalności:

• dostawa wody - zysk w kwocie 8.785 zł,
• odbiór ścieków - strata 149.842 zł,
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• obsługa cmentarza - strata 5.100 zł,
• transport - strata 12.000 zł,
• usługi komunalne (koszenie, przewozy ciągnikami) - strata 612 zł. 

Radny  Piotr  Antoszewski  w  nawiązaniu  do  udziału  Burmistrza  w  dniu
26.09.br.  na  posiedzeniu  Rady  Nadzorczej  Spółki  zapytał,  czy  Rada  Nadzorcza
i  gmina  jako  właściciel  mają  pomysł  na  zlikwidowanie  strat  z  lat  ubiegłych
w kwocie 46 tys. zł i za I półrocze ok. 120 tys. zł. Przypuszcza, że taka sama strata
wyjdzie  za  II  półrocze  -  300  tys.  zł,  czyli  1/3  budżetu  spółki.  Ponadto  zapytał,
czy  gmina jest  gotowa,  żeby  na  koniec  roku dokapitalizować spółkę w kwocie
200 tys. zł, bądź 300 tys. zł i czy posiada takie środki, by nie skończyło się, tak jak
powiedział radny M. Grzęda, że trzeba będzie ogłosić upadłość spółki.

Prezes  Zarządu  PGK  Sp.  z   o.  o.  Pan  Cezary  Pec  poinformował,  że  za
II  półrocze na pewno nie będzie takiej straty. Za 8 m-cy tego roku strata wynosi
152 tys. zł.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził, że na razie nie ma
powodu,  by  trzeba  było  likwidować  spółkę.  Gmina  nie  chce  jej  likwidować.
Jej funkcjonowanie jest bardziej  opłacalne dla gminy, niżby gmina z powrotem
zleciła  administrowania  urządzeń  wodno-kanalizacyjnych  komu  innemu,  bądź
sama się tym zajęła tworząc jakiś referat. Jak trzeba będzie dokapitalizować spółkę
to będzie taki wniosek,  ale nie trzeba będzie przekazywać gotówki, tylko można
przekazać  np.  jakiś  wodociąg,  by  powiększyć  jej  kapitał.  Przy  okazji  Burmistrz
poinformował,  że  w  tym  roku  nastąpi  zmiana  na  stanowisku  Prezesa  Zarządu
Spółki, gdyż obecny prezes przechodzi na emeryturę. Konkurs na to stanowisko
zostanie ogłoszony w październiku br. Nowy prezes i Rada Nadzorcza zastanowią
się nad poprawą sytuacji finansowej spółki. Gmina będzie musiała pomóc spółce
w inny sposób, np. poprzez przekazanie częściowo realizacji funduszu sołeckiego
na terenie gminy.

Prezes Zarządu PGK Sp. z  o. o. Pan Cezary Pec poinformował, że jest taka
możliwość, ale to zależy od Rady. Jest jeszcze opcja, że gmina może dopłacać do
wody, przekazać dotacje. Dostarczanie wody i odbiór ścieków są to zadania własne
gminy. Zadania te gmina realizuje sama, bądź zleca podmiotom, w tym przypadku
swojej  spółce.  Ma  nadzieję,  że  realizowana  przez  gminę  inwestycja
dot.  m. in.  modernizacji  19 przepompowni ścieków na terenie gminy (wymiana
pomp i wykonanie monitoringu) pozwoli spółce znacznie ograniczyć  ponoszone
koszty.

Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek zwrócił uwagę, że ta sytuacja
jeszcze  wprost  nie  zagraża  funkcjonowaniu  spółki,  bo  jeśli  chodzi  o  kwestię
pokrycia strat, to nie występuje nagły obowiązek jej pokrycia. Przyjęte sposoby co
do pokrycia straty są ustalone przez władze spółki w sprawozdaniu finansowym,
że strata będzie pokryta z dochodu lat następnych. Po drugie problem ze spółką
prawa  handlowego  zaczyna  się  wtedy,  gdy  ma  ona  stratę  i  nie  jest  w  stanie
spłacać bieżących zobowiązań. Jeżeli spółka spłaca bieżące zobowiązania i nie ma
istotnych zakłóceń w ich spłacie, to zwykle jest to strata tylko księgowa.
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W uzupełnieniu wypowiedzi radcy prawnego urzędu, Prezes Zarządu PGK
Sp. z  o. o., Pan Cezary Pec potwierdził, że te 46 tys. zł jest to strata z lat ubiegłych.
Została  podjęta  uchwała  zgromadzenia  wspólników,  że  strata  ta  będzie
pokrywana z zysków przyszłych okresów.

Więcej pytań do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono.

W nawiązaniu do przekazanej przez Burmistrza informacji o planowanym
odejściu  obecnego  Prezesa  Zarządu  PGK  Sp.  z  o.  o.,  Pana  Cezarego  Peca  na
emeryturę  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  podziękował
prezesowi za współpracę. 

Prezes Zarządu PGK Sp. z o. o., Pan Cezary Pec podziękował za współpracę
i potwierdził, że 25 listopada br. odchodzi na emeryturę.

Adn. pkt 5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku.

Informację  z  wykonania  budżetu  za  I  półrocze  2022  roku  przedstawił
Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski.

Informacja wg załącznika
Nr 13 do protokołu Nr XLV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 6. Przyjęcie  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok
szkolny  2021/2022,  w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminu  w  szkołach
prowadzonych przez Gminę Miłomłyn.

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022,
w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminu  w  szkołach  prowadzonych  przez
Gminę  Miłomłyn  przedstawił  w  formie  prezentacji  multimedialnej  Sekretarz
Miasta i Gminy Ryszard Portka.

Informacja wg załącznika
Nr 14 do protokołu Nr XLV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

W  trakcie  przedstawiania  informacji  obrady  sesji  opuścił  radny  Piotr
Antoszewski

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał  przedstawioną
informację pod głosowanie poprzez podniesienie ręki.

„Za” przyjęciem informacji głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało
się” 0.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  przedstawiona  informacja
została przyjęta jednogłośnie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  od  tego  miejsca
przenumerowano numerację porządku o 6 uchwał.

Adn. pkt 7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz  Kasprzak poinformował,  że każdy
z radnych będzie miał możliwość zgłoszenia kandydata na wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej, a następnie kandydata do komisji skrutacyjnej. Po wyborze komisji
skrutacyjnej  zostaną  przygotowane  karty  do  głosowania  z  kandydatami  na
wiceprzewodniczącego  Rady,  którzy  wyrażą  zgodę  na  kandydowanie  na
to stanowisko. Następnie zostanie przeprowadzone tajne głosowanie. Wyczytywał
będzie kolejno radnych według listy obecności, którzy oddadzą swój głos i wrzucą
go do urny wyborczej.  Po zakończonym głosowaniu komisja skrutacyjna policzy
głosy, sporządzi i odczyta protokół z głosowania.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  w  pierwszej
kolejności zgłaszanie kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady. Jako pierwszy
zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Krzykowskiego, który wyraził zgodę.

Radny Marek Grzęda zgłosił na Wiceprzewodniczącego Rady kandydaturę
radnej Joanny Karabinowskiej, która nie wyraziła zgody.

Więcej kandydatur nie zgłoszono.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zaproponował
przystąpienie do zgłoszenia kandydatów do komisji skrutacyjnej.
 

Radny  Marek  Grzęda  zgłosił  radną  Joannę  Karabinowską,  która  wyraziła
zgodę.

Radna Joanna Karabinowska zgłosiła radnego Marka Grzędę, który wyraził
zgodę.

Następnie  radna  Joanna  Karabinowska  zgłosiła  radną  Małgorzatę
Düformantel, która wyraziła zgodę.

Więcej kandydatów do komisji skrutacyjnej nie zgłoszono.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  została
powołana 3 osobowa komisja skrutacyjna w składzie:

1) Małgorzata Düformantel
2) Joanna Karabinowska
3) Marek Grzęda.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  komisję  skrutacyjną
o  przystąpienie  do  pracy  nad  wyborem  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie.

Na czas ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej i jej pracy Przewodniczący
Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach.

Po  przerwie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  komisja
skrutacyjna  przygotowała  karty  do  głosowania,  które  znajdują  się  przy  urnie.
Na sali obrad obecnych jest 10 radnych. Głosowanie będzie odbywało się poprzez
wyczytywanie kolejno z listy obecności nazwisk obecnych radnych, oddanie przez
nich głosu i  wrzucenie  go  do urny.  Poinformował,  że  oddanie  głosu następuje
poprzez postawienie w kratce znaku „X” obok nazwiska kandydata. W przypadku
głosu przeciw należy postawić w kratce obok nazwiska znak „-”. Natomiast brak
znaku będzie oznaczać wstrzymanie się od głosu. Następnie Przewodniczący Rady
zaproponował przystąpienie  do głosowania.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę
w obradach na czas obliczenia głosów przez komisję skrutacyjną i sporządzenia
protokołu z głosowania.

Po  przerwie  przewodnicząca  komisji  skrutacyjnej,  radna  Joanna
Karabinowska ogłosiła wyniki wyborów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Protokół Komisji Skrutacyjnej
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Radny  Andrzej  Krzykowski  podziękował  za  wybór  na  stanowisko
Wiceprzewodniczącego Rady.

Adn. pkt 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady
Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  odczytał  treść  projektu
uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Miłomłynie,
a następnie poddał go pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Miłomłynie została podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLV/347/ 2022
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  umowy
o świadczenie  usług w zakresie  publicznego transportu  zbiorowego w ramach
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu
zbiorowego  w  ramach  przewozów  autobusowych  o  charakterze  użyteczności
publicznej została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/348/2022
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia cen maksymalnych za usługi
przewozowe  w  publicznym  transporcie  zbiorowym  o  charakterze  użyteczności
publicznej w gminnych przewozach pasażerskich na terenie Gminy Miłomłyn oraz
w sprawie  określenia  sposobu ustalenia  wysokości  opłat  dodatkowych i  opłaty
manipulacyjnej  za  usługi  przewozowe  w  publicznym  transporcie  zbiorowym
o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich na
terenie Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  do
projektu  uchwały  wprowadzono  zmianę,  dlatego  radni  otrzymali  poprawiony
projekt uchwały. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie  ustalenia
cen maksymalnych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym
o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich na
terenie Gminy Miłomłyn oraz w sprawie określenia sposobu ustalenia wysokości
opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej za usługi przewozowe w publicznym
transporcie  zbiorowym  o  charakterze  użyteczności  publicznej  w  gminnych
przewozach  pasażerskich  na  terenie  Gminy  Miłomłyn  została  podjęta
jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/349/2022
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  osób  uprawnionych  do
korzystania  z  bezpłatnych  i  ulgowych  przejazdów  wykonywanych  gminnym
transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  do
projektu  uchwały  wprowadzono  zmianę,  dlatego  radni  otrzymali  poprawiony
projekt uchwały. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia
osób  uprawnionych  do  korzystania  z  bezpłatnych  i  ulgowych  przejazdów
wykonywanych  gminnym  transportem  zbiorowym,  którego  organizatorem  jest
Gmina Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/350/2022
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w obrębach geodezyjnych:
Malinnik i Wólka Majdańska - „Mazurskie Wrota”.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  do
projektu  uchwały  wprowadzono  zmianę,  dlatego  radni  otrzymali  poprawiony
projekt uchwały. Komisje Rady Miejskiej zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie,
ale nie jednogłośnie.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
2 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w  obrębach  geodezyjnych:  Malinnik  i  Wólka  Majdańska  -  „Mazurskie  Wrota”
została podjęta.

Uchwała Nr XLV/351/2022
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 138/78. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały.
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/352/2022
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 382. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/353/2022
wg załącznika Nr 29 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 100/3. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 30 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/354/2022
wg załącznika Nr 31 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 100/1. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 32 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr XLV/355/2022
wg załącznika Nr 33 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umów  dzierżaw  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów
dzierżaw  dla  kilku  dzierżawców  na  dzierżawę  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy  Miłomłyn  -  części  działki  nr  117/21.  Do  projektu
uchwały  wprowadzono  na  wniosek  radnych  zmianę  poprzez  uzupełnienia
każdego  z  punktów  w  paragrafie  1  o  zapis  „bez  prawa  zabudowy  i  trwałych
nasadzeń”,  dlatego  radni  otrzymali  poprawiony  projekt  uchwały.  Komisje  Rady
Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 34 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody  na  zawarcie  w  trybie  bezprzetargowym  umów  dzierżaw  nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/356/2022
wg załącznika Nr 35 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w  miejscowości
Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 36 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie  nadania
nazwy ulicy w miejscowości Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/357/2022
wg załącznika Nr 37 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 19. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłaty  za
zajęcie  pasa  drogowego  dróg  publicznych  będących  w  zarządzie  Burmistrza
Miasta i Gminy Miłomłyn na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,
utrzymaniem i ochroną dróg.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 38 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie  ustalenia
wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych będących
w zarządzie Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn na cele niezwiązane z budową,
przebudową,  remontem,  utrzymaniem  i  ochroną  dróg  została  podjęta
jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/358/2022
wg załącznika Nr 39 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
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w Miłomłynie.

Adn. pkt 20. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Regulaminu
określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego
funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 40 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę
w  sprawie  Regulaminu  określającego  tryb  i  kryteria  przyznawania  nagród  dla
nauczycieli  ze  specjalnego  funduszu  nagród  za  ich  osiągnięcia  dydaktyczno-
wychowawcze została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/359/2022
wg załącznika Nr 41 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 21. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki
pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych  składników  wynagradzania
wynikających  ze  stosunku  pracy,  szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania
wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,
a  także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe
zasady jego przyznawania i wypłacania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 42 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę
w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,
funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych
składników wynagradzania wynikających ze stosunku pracy, szczegółowe warunki
obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe i  godziny
doraźnych  zastępstw,  a  także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/360/2022
wg załącznika Nr 43 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 44 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2022-2035
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/361/2022
wg załącznika Nr 45 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn.  pkt  23.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 września 2022 r.
wg załącznika Nr 46 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLV/362/2022
wg załącznika Nr 47 do protokołu
Nr XLV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 24. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 25. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  przekazał  radnym
podziękowania Stowarzyszenia  na  Rzecz  Rozwoju  Wsi  Majdany  Wielkie  i  okolic
i  Sołtysa  Sołectwa  Majdany  Wielkie za  pomoc i  wsparcie  w realizacji  remontu
świetlicy wiejskiej i uroczystości z okazji 700-lecia wsi Majdany Wielkie.

Podziękowanie wg załącznika 
Nr 48 do protokołu Nr XLV/2022 
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radna  Małgorzata  Düformantel  zwróciła  się  do  osób,  które  bardzo dużo
działają  w  swoich  społecznościach.  Dodała,  że  nie  brała  udziału  w  dożynkach
w Liwie i w 700-leciu wsi Majdany Wielkie. Podziękowała Pani Sołtys Liwy, radnej
Joannie Karabinowskiej i radnej Małgorzacie Zaborowskiej przedstawicielom Liwy
oraz  radnemu  Markowi  Grzędzie,  przedstawicielowi  Majdan  Wielkich  za
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działalność  na  rzesz  społeczności  lokalnej.  Stwierdziła,  że  są  to  osoby,  które
potrafią wspaniale  przygotować takie duże wydarzenia  i  swoją  energią  zarażać
innych.  Następnie  radna  poinformowała  mieszkańców  osiedla
w Miłomłynie, które reprezentuje, że przeprowadzono już badanie poziomu hałasu
przy trasie S 7.  Jest w kontakcie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowy i Autostrad.
Są już prawdopodobnie wyniki przeprowadzonego badania, tylko to musi wpłynąć
do  tut.  urzędu  drogą  oficjalną.  Prawdopodobnie  wyniki  wpłyną  jeszcze
do  1  października  br.  Pod  koniec  tego  tygodnia  skontaktuje  się  z  dyrektorem
GDDKiA, by dowiedzieć się o wynikach przeprowadzonych badań. Jeżeli wyjdzie,
że  są  przekroczenia,  to  jest  szansa  na  postawienie  ekranów  akustycznych
w przyszłym roku.

Radna  Joanna  Karabinowska  podziękowała  radnej  za  ciepłe  słowa  oraz
Burmistrzowi i radnym za udział w uroczystości dożynek wiejskich w Liwie.

Radny Marek Grzęda podziękował za miłe słowa oraz tym, którzy pomagali
w  organizacji  700-lecia  Majdan  Wielkich,  tj.  Burmistrzowi,  Radzie  Sołeckiej
i Sołtysowi.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  pogratulował  Sołectwu
Majdany  Wielkie,  którego  wieniec  wygrał  dożynki  gminne  za  reprezentowanie
Gminy  Miłomłyn na  dożynkach powiatowych i  wojewódzkich  (4  miejsce  na  43
wieńce  dożynkowe)  oraz  podziękował  grupie  „Mozaika”,  która  występowała  na
dożynkach wojewódzkich.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady
wpłynęła  odpowiedź  Burmistrza  na  skargę  jednego  z  mieszkańców  Liwy
dotycząca działalności Spółki PGK w Miłomłynie.  

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady razem z Burmistrzem zaprosił
na  „Rekonstrukcję  historyczną  rozpoczęcia  budowy  Kanału  Elbląskiego”,  która
odbędzie się 15.10.br.  Rozpoczęcie imprezy odbędzie się o godz.  15.00 na rynku
Miłomłyna.

Adn. pkt 26. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLV zwyczajnej sesji  Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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